



丞燕 「長新 - D」改良配方 問與答

問 為什麼要更改「長新 - D」的配方？

答 丞燕始終堅持以新的研究成果、嚴格的生產程序、先進的工藝和濃縮技術來製作產品。由於我們一貫秉持完美的原則，力求我們製造產品時能採用最新的科研成果和最先進的技術，所以我們會不斷地改進產品配方，以保證為大家提供最優質的產品。

問 「長新 - D」的新配方中都有什麼？

答 「長新 - D」的新配方中含有

- 洋車前籽粉
- 橙子粉
- 香蕉粉
- 香草粉
- 燕麥纖維
- 麥芽糖糊精
- 天然菠蘿汁粉
- 天然橙味劑和其它天然添味劑
- 甜葉菊

問 我還能買到舊配方的「長新 - D」嗎？

答 只要我們舊配方的「長新 - D」沒有售完，您就仍能購買。但舊配方的「長新 - D」一旦售罄，我們就不會再用舊配方生產該產品了。

問 為什麼新「長新 - D」的價格也變更了？

答 因為新產品中使用了諸如甜葉菊這些比較貴重的成份，所以新「長新 - D」的價格微有上調。我們使用的是來自日本的特種甜葉菊，與其它種類的甜葉菊相比，這種甜葉菊食用後的餘味較小。其實，我們已儘量將這項優異產品的價格控制在了可能的低價位。

問 「長新 - D」的新配方仍然不含面筋嗎？

答 是的。眾所週知，燕麥纖維是不含面筋的，它被用在很多無面筋食品中。

問 為什麼新「長新 - D」中選用了燕麥纖維？

答 「長新 - D」是為如糖尿病患者這樣的限糖飲食需求者而特別設計的。升糖指數指示了進食後血糖水平的提昇速度，白米的升糖指數比燕麥高，也就是說它提昇血糖水平的速度比燕麥快。所以，在「長新 - D」的新配方中，我們用燕麥取代了白米，以幫助特殊飲食需求者將血糖維持在較低的水平。

問 為什麼新「長新 - D」要選用甜葉菊？

答 因為甜葉菊是天然甜味劑，不會增加食品的卡路里，也不會影響血糖水平。甜葉菊中還含有一些其它營養，比如鉻、鎂、錳、鉀、硒、鋅和煙酸這些有助調節血糖水平的成份。此外您還會發現，由於添加了甜葉菊，新「長新 - D」有了甜美的新口味！



E. EXCEL ***EverNew®-D* Formulation Change** **Questions & Answers**

Q Why has the formulations of *EverNew®-D* changed?

A E. EXCEL offers you the best with continuous research, stringent manufacturing process, as well as advanced processing and concentration techniques. As we continue to strive for excellence, we update our product formulations from time to time to reflect the latest research findings and technological advances to bring the highest quality products to all.

Q What is the new formula of *EverNew®-D*?

A The new formula for *EverNew®-D* contains

- Psyllium Husk Powder
- Orange Powder
- Banana Powder
- Vanilla Powder
- Oat Fiber
- Maltodextrin
- Natural Pineapple Juice Powder
- Natural Orange Flavor with Other Natural Flavors
- Stevia

Q Will I still be able to get the old *EverNew®-D* formula?

A You will still be able to purchase the old formula *EverNew-D* while supplies last, but once they are sold out we will not be producing that formula any more.

Q Why did the price of *EverNew®-D* also change?

A The price of *EverNew®-D* has gone up slightly because of the high quality of some of the new ingredients in the product, such as stevia. We use a particular variety of stevia developed in Japan that has less aftertaste than other versions of stevia. We are striving to keep the price of this superior product as low as possible.

Q Is *EverNew-D* still gluten-free?

A Yes, oat fiber is generally considered to be gluten-free and is used in many gluten-free products.

Q Why was oat fiber selected for *EverNew-D*?

A *EverNew-D* was specifically designed for those patients on diets that restrict sugars, such as diabetics. The glycemic index indicates how rapidly a food raises glucose levels in the blood stream. Rice has a higher glycemic index than oats, meaning it raises the blood glucose level faster than oats. Therefore, oats were used for the new formulations of *EverNew-D* instead of rice to help keep blood glucose levels lower for those on special diets.

Q Why use stevia in *EverNew-D*?

A Stevia is a natural sweetener that adds no caloric value to a food and does not affect blood sugar levels. It also contains a number of nutrients, such as chromium, magnesium, manganese, potassium, selenium, zinc and niacin, that help regulate blood sugar. In addition to these reasons, you'll discover that *EverNew-D* now has a delicious new taste thanks to stevia!